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                                   P R O T O K Ó Ł     Nr   XXXVIII/17 

                       z Sesji Sejmiku Województwa Podlaskiego 

                                        z dnia 8 sierpnia 2017 r. 

 

 Obradom przewodniczył: Pan Jarosław Zygmunt Dworzański – 

Przewodniczący Sejmiku Województwa Podlaskiego. 

   W chwili rozpoczęcia obrad odnotowano obecność 16 Radnych. Lista 

obecności stanowi załącznik do niniejszego Protokołu. 

 

Punkt 1 – Otwarcie sesji. 

 Przewodniczący Sejmiku – Pan Jarosław Dworzański powitał wszystkich 

zebranych i otworzył obrady XXXVIII  Sesji Sejmiku Województwa 

Podlaskiego, zwołanej na wniosek grupy 8 radnych województwa podlaskiego. 

Za zgodą wnioskodawców wprowadzono do porządku obrad punkt 3a – 

Stanowisko Sejmiku Województwa Podlaskiego z dnia 8 sierpnia 2017 r. 

dotyczące obecnej sytuacji związanej z rozprzestrzenianiem się wirusa 

Afrykańskiego Pomoru Świń na terenie województwa podlaskiego. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad tego punktu zgłosił Pan 

Stefan Krajewski - Członek Zarządu Województwa Podlaskiego.  

W głosowaniu jawnym, przy 16 głosach za, braku przeciwnych i 

wstrzymujących się Radni przyjęli  porządek obrad wraz z w/w zmianą. 

 

Punkt 2 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniesienia skargi na 

rozstrzygnięcie nadzorcze. 

 

Projekt uchwały przedstawił  Pan Lech Magrel -  Dyrektor Departamentu 

Ochrony Środowiska  UMWP.  

Radni nie zabrali głosu. 

W głosowaniu jawnym, Radni ,  przy 16 głosach za, 0 przeciw i braku 

wstrzymujących się podjęli 

                                U C H W A Ł Ę     Nr  XXXVIII/348/17. 
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Punkt 3 - Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w  sprawie 

nadania statutu Wojewódzkiemu Funduszowi Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Białymstoku. 

 

Projekt uchwały przedstawił  Pan Lech Magrel -  Dyrektor Departamentu 

Ochrony Środowiska  UMWP.  

Radni nie zabrali głosu. 

W głosowaniu jawnym, Radni,  przy 16 głosach za, 0 przeciw i 0 

wstrzymujących się podjęli 

                                U C H W A Ł Ę     Nr  XXXVIII/349/17. 

 

Punkt  3a – Stanowisko Sejmiku Województwa Podlaskiego z dnia 8 

sierpnia 2017 r. dotyczące obecnej sytuacji związanej z rozprzestrzenianiem 

się wirusa Afrykańskiego Pomoru Świń na terenie województwa 

podlaskiego. 

Projekt stanowiska przedstawił Pan Stefan Krajewski – Członek 

Zarządu Województwa Podlaskiego. Nawiązał przy tym do debaty – rolników, 

hodowców, producentów trzody chlewnej  na temat rozszerzającego się 

zagrożenia ASF w województwie podlaskim, która odbyła się 28 lipca. W 

debacie tej nie wzięli udziału przedstawiciele Ministerstw Rolnictwa i 

Środowiska. Uzasadniając podjęcie stanowiska Pan Stefan Krajewski 

powiedział,  że żądamy w nim podjęcia stosownych działań ze strony owych 

Ministerstw, by zatrzymać rozprzestrzenianie się choroby – Afrykańskiego 

Pomoru Świń. 

Pan Mikołaj Janowski - nawiązał do uprzednich działań radnych 

Województwa w zwalczaniu ASF. Powiedział, iż na samym początku 

pojawienia się choroby ASF Radni podjęli działania ją zwalczające. Z 

inicjatywy Radnych dokonano odstrzału dzików na terenie powiatu sokólskiego 

i białostockiego. To z inicjatywy Radnych ogniska te zostały wygaszone. Jest 

natomiast przykro, że Ministerstwo do tej pory nie zwróciło i nie zwraca nam 

środków finansowych wydatkowanych na ten cel. 

Pan Maciej Zenon Żywno – Wicemarszałek Województwa poparł 

przedstawiony   przez Pana Stefana Krajewskiego projekt stanowiska. Zdaniem 

Pana Wicemarszałka jest  to dobry moment na podjęcie takiego stanowiska. PiS 

obiecało w kampanii wyborczej uporanie się z problemem ASF  w 3 miesiące, a 
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tu nie dość, że minęły 2 lata to jeszcze choroba się rozprzestrzeniła. Z 2 ognisk i 

3 przypadków ASF u świń do końca kadencji tamtego rządu, teraz mamy 30 

ognisk ASF. Choroba  rozprzestrzenia się poza nasze województwo, na 

województwo mazowieckie, lubelskie. Mimo chęci udziału samorządu 

Województwa w zwalczaniu ASF, ze strony Rządu brak jest chęci takich 

rozmów. Problem nadal narasta. 

Pan Włodzimierz Pietroczuk – zgłosił uwagi redakcyjne.  Radni w tej 

sprawie mieli zdanie podzielone.  

Pan Włodzimierz Szypcio zwrócił uwagę na istotny wpływ ASF na 

rolnictwo w województwie podlaskim. Powiedział, iż jest to  ważny 

gospodarczo problem. Hodowla trzody chlewnej jako istotna gałąź gospodarki, 

naszego rolnictwa - nam ucieka.   

Po dyskusji Przewodniczący Sejmiku - Pan Jarosław Zygmunt 

Dworzański poddał pod głosowanie projekt stanowiska.  

W głosowaniu jawnym, przy 14 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących 

się  stanowisko przyjęto. Podczas głosowania na sali było obecnych 16 radnych.  

 

Punkt 4 – Zamknięcie obrad.  

 Pan Jarosław Zygmunt Dworzański  – Przewodniczący Sejmiku 

stwierdził, iż porządek obrad został wyczerpany.  Następnie nawiązał do 

nieobecności na sesji radnych Klubu PiS. Powiedział, iż nie rozumie tej 

nieobecności. Zdaniem Pana  Przewodniczącego można mieć odmienne 

stanowiska/poglądy,  ale je prezentować  podczas debat, na Sali, a nie poprzez 

nieobecność.  Kończąc wypowiedź  zwrócił się z prośbą do dyrektora Biura 

Sejmiku o wyegzekwowanie pisemnych usprawiedliwień od wszystkich 

Radnych, nieobecnych na dzisiejszej sesji. 

Na zakończenie Pan Jarosław Zygmunt Dworzański podziękował 

wszystkim za przybycie i zamknął obrady XXXVIII Sesji Sejmiku 

Województwa Podlaskiego. 

    Protokołował:                   Przewodniczył: 

 

Stanisław   Skutnik      Jarosław Zygmunt Dworzański 

         


